



RESUME

QIAOSEN YANG

TEL: 13033345082
EMAIL: qiaosenstudio@gmail.com

教育背景 | EDUCATION

中央密苏里大学平面设计学士 (2018)
University of Central Missouri Graphic design BFA (2018) ;

普瑞特艺术学院艺术硕士 (2023)
The Pratt Institute MFA Emphasized in Sculpture (2023);

文化部, 教育部“中国非物质文化遗产传承人群研修培训”研修培训第六期毕业 (2021)
6th session of the ‘Chinese Intangible Cultural Heritage Inheritors Training Program’
by the Ministry of Culture and Ministry of Education (2021).”

2019亚洲设计论坛-访问学者 (2019)
2019 Asia Design Forum-visiting scholar(2019);

拜师鹤庆金工非物质文化遗产传承人王华藻先生 (2019)
Learning smithcraft from intangible cultural heritage inheritor Mr. Huazao Wang(2019);

工作经历 | WORKING EXPERIENCE

BLACK BRICK PROJECT 艺廊统筹, 策展助理 (纽约) ;
BLACK BRICK PROJECT Gallery Coordinator, Curatorial Assistant;

云南省美术家协会平面设计艺术委员会学术秘书
Academic secretary of Yunnan Graphic Designer Association;

昆明乔森文化传播有限公司创始人及主设计师
Founder of Kunming Qiaosen Culture Communication Co., Ltd.

EN.ZO Metalworks 工程技术员 (纽约) ;
EN.ZO Metalworks Technician;

普瑞特艺术学院金属工作室监管员 (纽约) ;
Graduate Assistant of the Pratt Fine Arts Metal shop (Brooklyn Campus);

普瑞特艺术学院艺术部门平面设计研究生助理及设计师 (纽约) ;
Graduate Assistant Graphic Designer of The Pratt Institute Fine Arts Department;

中央密苏里大学雕塑工作室技术员 (堪萨斯城) ;
University of Central Missouri sculpture lab student technician;

凤凰新闻(北京) 平面设计师;
Graphic designer of I Feng News;

凤凰新闻 (北京) 外包视觉方案提供团队主要负责人及设计师
Main designer and manager of I Feng News Outsourced design Services Team;

云南万科太阳山项目IP形象衍生及发布活动主视觉设计师
IP designer and release activity designer of Yunnan Vanke Fuxian Lake International Resorts;

瑞丽Terra Studio (一·土工作室) 视觉顾问及平面设计师
Graphic designer and Visual consultant of Ruili Terra Studio;

个人荣誉 | REWARDS

普瑞特艺术学院MFA2023级杰出品质奖
Pratt Institute MFA Class 2023 Outstanding Merit

中国工艺美术协会主办《金凤凰》工艺美术展览金奖
<Golden Phoenix> arts and crafts national exhibition-Golden Reward;

云南省工艺传承协会 2019 设计竞赛-金奖
Yunnan Craft Inheritance Association 2019 Design Competition-Golden Reward;

德宏州旅游文化行业“十佳”宣介-德宏旅游文创产品创意及环境艺术设计奖
The best 10 brands propaganda of cultural tourism industry in Dehong prefecture;

RESUME

QIAOSEN YANG

2016美国中部密苏里新兴艺术家
2016Mid-Missouri Artists Inc.: Dorothy Hawksley Emerging Artists;

2017美国中部密苏里新兴艺术家
2017Mid-Missouri Artists Inc.: Dorothy Hawksley Emerging Artists;

Harold Reynolds scholarship 艺术奖学金;

Evelyn Louise Sims Memorial scholarship 艺术奖学金;

John W. Lynch scholarship 艺术奖学金;

The Stutzman 基金会研究生空间艺术奖
The Stutzman Foundation Fine Arts Awards for 3D Art

Rogalski Endowed 奖学金
Rogalski Endowed Scholarship

参展经历 | EXHIBITION EXPERIENCE

Impossible Playground Curated by Diego Anaya 艺术展 (纽约);

RITUAL OF REPEATING INSUBSTANTIALITY | 循环未微的仪式-CHINESE AMERICAN ARTS COUNCIL 艺术展 (纽约);

2023 Spring Break Art Show 艺术展 (纽约);

AKI MATSURI-New York Buddhist Church 艺术展 (纽约);

A Season in Ecstasy-Andrew Logan Project 艺术展 (纽约);

Metal Made-BLACK BRICK PROJECT 艺术展 (纽约);

2019亚洲设计论坛设计展-中国美术学院策展 (杭州);
2019 Asia Design Forum Exhibition;

云南省工艺传承协会 2019 设计展 (昆明);
Yunnan Craft Inheritance Association 2019 Design Competition;

“百年风华”中国共产党成立100周年海报设计展-云南艺术学院策展 (昆明);
BaiNianFengHua Poster Exhibition Curated by Yunnan Art University;

中国工艺美术协会主办《金凤凰》工艺美术展 (福州);
<Golden Phoenix> arts and crafts national exhibition 艺术展;

Kansas City Smash Show Three People Art Exhiiton 艺术展 (堪萨斯城);

Material Matters Exhibition Curated By The Pratt Painting Club 艺术展 (纽约);

PAROXYSM Group show-Westbeth Gallery 艺术展 (纽约);

SIP FROM THE SKULL: Chapter 1 - Curated by AGORA 艺术展 (纽约);

Embodied Knowledge Group show-Ely Contemporary Art Center, Curated by nico wheadon 艺术展 (纽约);

OTHER WORLDLY Group show-Ely Contemporary Art Center 艺术展 (纽约, 线上);

Two By Exhibition 艺术展 (纽约);

Headhi Lamp show 家具设计展 (纽约);

Metal Made Vol.2-BLACK BRICK PROJECT 艺术展 (纽约);

RESUME

QIAOSEN YANG

QIAOSEN YANG BRIEF BIO

杨乔森 (Qiaosen Yang) ， 1995年出生于中国昆明，是一位旅居于纽约布鲁克林的中国白族艺术家和设计师。他于2018年获得中央密苏里州立大学的平面设计学士学位，并于2023年毕业于普瑞特艺术学院，获得艺术硕士学位。

杨乔森深受传统文化的熏陶，曾师从中国非物质文化遗产传承人王华藻先生，学习传统金属锻造技艺。在中国期间，他曾荣获由中国工艺美术研究院主办的“金凤凰”艺术与工艺全国展览的国家金奖。此外，他还受邀作为访问学者设计师，参与了由中国美术学院主办的亚洲设计论坛。

在纽约，杨乔森的作品曾在多个机构和画廊展出，其中包括2023 Spring Break Art Show、Westbeth Gallery、Ely Center of Contemporary Art、Agora和Black Brick Project Gallery等。他的作品受到《纽约诗社》、Dovetail杂志和Hyperallergic的关注。如今，他担任云南平面设计师协会的学术秘书，同时兼任纽约Black Brick Project画廊的统筹与策展助理。

Qiaosen Yang 楊喬森 (b.1995, Kunming, China), an artist and designer of Chinese Bai ethnicity, is based in Brooklyn, New York. He earned his BFA in graphic design from the University of Central Missouri in 2018 and recently completed his MFA in studio art with a focus on sculpture at Pratt Institute in 2023.

Grounded in tradition, Qiaosen learned the craft of traditional metal forging from the esteemed Mr. Huazao Wang, an inheritor of intangible cultural heritage in China. In China, Qiaosen has been awarded the "Golden Phoenix" arts and crafts national exhibition's National Golden Reward by The Chinese Arts and Crafts Institute. He was also invited by The China Academy of Art to participate in the Asia Design Forum as a visiting scholar designer.

Since his move to New York, Qiaosen Yang's work has been showcased in various institutions and galleries, including the 2023 Spring Break Art Show, Westbeth Gallery, Ely Center of Contemporary Art, Agora, and Black Brick Project Gallery. Qiaosen's work has been featured by The Poetry Society of New York, Dovetail Magazine, and Hyperallergic. Currently, Qiaosen Yang holds the positions of Academic Secretary of the Yunnan Graphic Designer Association and Gallery Coordinator at Black Brick Project.